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OR.0022.250.2023 

 

 

Protokół Nr 250/2023 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Rypinie 

z dnia 22 marca 2023 r. 

 

Osoby uczestniczące: 

Piotr Czarnecki – Wicestarosta 

Monika Kalinowska - Członek Zarządu 

Piotr Makowski - Członek Zarządu 

Paweł Sobierajski - Członek Zarządu 

Joanna Fabiszewska – Skarbnik Powiatu 

Aleksandra Błaszczak – Sekretarz Powiatu  

 

oraz 

 

Monika Tryniszewska-Skarżyńska – p.o. Dyrektora SP ZOZ w Rypinie 

Marek Bruzdowicz – Z-ca Dyrektora ds. Medycznych SP ZOZ w Rypinie 

Monika Rębacz – p.o. Główny Księgowy SP ZOZ w Rypinie 

Krzysztof Cegłowski – Przewodniczący Rady Powiatu w Rypinie 

 

Porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie:  

a) przyjęcie porządku obrad,  

b) przyjęcie protokołu.  

2. Omówienie aktualnej sytuacji finansowej SP ZOZ w Rypinie. 

3. Omówienie spraw bieżących. 

4. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał.  

5. Prośby i wnioski mieszkańców  

6. Zakończenie. 

 

 

Ad. 1  

Posiedzenie rozpoczął o godzinie 8:15 Wicestarosta Rypiński Piotr Czarnecki witając 

zebranych członków oraz wszystkich uczestniczących w posiedzeniu. Zaproponowany 

porządek obrad przyjęto bez uwag. Protokół z poprzedniego posiedzenia Zarządu nr 249/2023 

przyjęto bez uwag.  

 

Ad. 2 

 

Przewodniczący Rady Powiatu – Krzysztof Cegłowski powiadomił, że dzisiejszego dnia 

odbędzie się posiedzenie Komisji Ochrony Zdrowia, Porządku Publicznego i Bezpieczeństwa 

Obywateli, na którym temat sprawozdania SP ZOZ nie będzie poruszany, jednak zostanie ono 

przesłane do wszystkich radnych. W porządku obrad sesji został zawarty punkt dotyczący 

przedstawienia sprawozdania SP ZOZ za rok 2022 i podczas posiedzenia będzie można 

zadawać pytania. Przewodniczący Rady Powiatu poprosił o więcej informacji na temat 
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finansowania, ponieważ termin jest bardzo pilny, a bez pieniędzy nie może zostać poruszony 

temat przetargu. Nie wiadomo też czy poruszony był temat dofinansowania z Urzędu 

Marszałkowskiego dotyczący rehabilitacji, a Zarząd Powiatu musi ten temat poznać. 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie tematu montażu finansowego, który był 

planowany. 

Pani Monika Rębacz powiedziała, że Pani Monika Tryniszewska-Skarżyńska podjęła kolejną 

próbę rozmowy w sprawie kredytu, z bankiem PKO w pierwszej kolejności, który odmówił. 

Następnie podjęła drugi etap rozmowy, ale również odmówiono. Jedyna szansa na uzyskanie 

kredytu, jest to przystąpienie Starostwa do długu, co nie jest możliwe. 

Pani Monika Tryniszewska-Skarżyńska powiedziała, że w poniedziałek odbyło się spotkanie z 

BGK. 

Pani Monika Rębacz powiedziała, że trzeba napisać program restrukturyzacji szpitala, który 

będzie się opierał na konkretnych założeniach i będzie trzeba realizację tych założeń 

przedstawić.  

Pani Monika Tryniszewska-Skarżyńska poinformowała, że z bankiem omówiono wszystkie 

szczegóły. 

Pan Krzysztof Cegłowski zapytał jak wygląda to czasowo? 

Pani Monika Rębacz odpowiedziała, że procedura długo trwa, ponieważ analitycy bardzo długo 

wszystko weryfikują. 

Pani Monika Tryniszewska-Skarżyńska zapewniła, że dyrekcji szpitala również zależy na 

czasie. 

Pani Skarbnik powiedziała, że to trwa już 5 miesięcy. 

Pan Krzysztof Cegłowski powiedział, iż powiat znajduje się w bardzo trudnej sytuacji. 

Pani Skarbnik zapytała do kiedy jest termin tematów odwoławczych? 

Pani Monika Tryniszewska-Skarżyńska odpowiedziała, że termin minął wczoraj o północy i 

szpital czeka na zmiany w aplikacji.  

Pani Skarbnik powiedziała, że do końca tygodnia zmiany zostaną wprowadzone. 

Pan Piotr Czarnecki Wicestarosta Rypiński zapytał, czy na dzień podpisania umowy powiat ma 

zabezpieczone pieniądze? 

Pani Skarbnik odpowiedziała, że na dzień podpisania umowy, powiat musi mieć promesę z 

aplikacji z Polskiego Ładu.  

Pan Piotr Czarnecki Wicestarosta Rypiński zapytał, czy powiat może podpisać umowę bez 

zabezpieczenia środków na realizację tej inwestycji zgodnie z ceną wynikającą z postępowania 

przetargowego? 

Pani Skarbnik odpowiedziała, że w budżecie są zabezpieczone środki, tylko należałoby również 

zabezpieczyć środki po dochodach.  

Pan Piotr Czarnecki Wicestarosta Rypiński zapytał: czy te środki, które powiat ma pozyskać z 

BGK to są one niezbędne i potrzebne do tego, żeby podpisać umowę? 

Pani Skarbnik odpowiedziała, że montaż wygląda w ten sposób, że SP ZOZ musi spłacić 

pożyczkę i te pieniądze powiat wykorzysta na wkład własny. Jeżeli powiat podpisze umowę z 

wykonawcą, a SP ZOZ nie wpłaci tych środków, to co powiat dalej ma zrobić?  

Pan Marek Bruzdowicz powiedział, że w dokumentach dla Szpitala oraz Starostwa, jest 

nieistotne z kim podpisana zostanie umowa, ponieważ dla Starostwa jest ważne, czy wpłyną 

pieniądze z SP ZOZ-u na konto Starostwa Powiatowego. 

Pani Skarbnik powiedziała, że to nie jest istotne. Nic nie stoi na przeszkodzie, żeby podpisać 

umowę z wykonawcą, tylko pozostaje pytanie, jeżeli te środki nie wpłynęłyby to skąd powiat 

weźmie pieniądze, żeby zapłacić wykonawcy? 

Pani Monika Rębacz poinformowała, że szpital jest po rozmowach z instytucją finansową, która 

jest w stanie udzielić sfinansowania po przeanalizowaniu dokumentów w ciągu trzech dni. 
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Różnica polega na tym, że oprocentowanie na którym się opierają to Wibor miesięczny i marża 

wynosi 4,4%, czyli łącznie Wibor za styczeń to byłoby 60-80%, a oprocentowanie wyniosłoby 

11,28% w skali roku.  

Zdaniem Pana Krzysztofa Cegłowskiego, kredytowanie szpitala w innych bankach będzie 

problemem.  

Pani Monika Tryniszewska-Skarżyńska powiedziała, że jest szansa jeszcze na kredytowanie i 

uzyskanie środków w BGK. 

Pan Krzysztof Cegłowski poinformował, że wszystkie banki podlegają pod Komisję Nadzoru 

Finansowego i żaden z banków nie może zacząć tematu kredytowania szpitala, wiedząc jaka 

jest jego trudna sytuacja finansowa. 

Pani Monika Rębacz powiedziała, że bank BGK jest po kontroli, podczas której otrzymał 

wytyczne, do których musi się stosować. 

Pani Monika Skarżyńska-Tryniszewska poinformowała, że problemem jest również to, że w 

programie naprawczym szpital wykazał oddział, który przynosi straty i który powinien zostać 

zamknięty, a nie można tego wykonać. 

Pan Marek Bruzdowicz poinformował, że w tym przypadku musi być zgoda organu 

prowadzącego, ponieważ właścicielem jest Starostwo Powiatowe. Dyrektor ds. Medycznych 

SP ZOZ uważa, że jeden oddział można zamknąć, a w jego miejsce otworzyć drugi. 

Pan Piotr Czarnecki Wicestarosta Rypiński zapytał o ostateczny termin podpisania umowy z 

wykonawcą? 

Pani Monika Skarżyńska-Tryniszewska odpowiedziała, że składając wniosek do banku na 

rozbudowę przychodni szpital zakładał, że inwestycja będzie trwała powyżej 12 miesięcy. 

Przygotowując postępowanie na te zadanie, umowa została tak skonstruowana, żeby 

odpowiadała warunkom inwestycji powyżej 12 miesięcy, czyli m.in. nie ma tam zaliczki, a są 

płatności w ratach. Założenia zakończenia zadania to termin 25 kwietnia 2024 r. W związku z 

tym, zdaniem Pani Dyrektor SPZOZ należy zrobić wszystko, aby ta umowa została podpisana 

jak najszybciej. 

Pan Piotr Czarnecki Wicestarosta Rypiński zapytał, czy jeżeli umowa zostanie podpisana 24 

kwietnia br., to też będzie w porządku?  Jaki jest ostateczny termin, kiedy ta umowa powinna 

być podpisana, jeżeli jest to budowa trwająca powyżej 12 miesięcy? 

Pani Monika Tryniszewska-Skarżyńska powiedziała, że wykonawcy zależy, aby termin był jak 

najszybciej, jednak może być to 24 kwietnia br. 

Zdaniem Pani Moniki Kalinowskiej, jeżeli powiat będzie przeciągać podpisanie umowy to 

wykonawca uzna, że podpisując tę umowę, nie będzie w stanie w tym okresie czasu zrealizować 

zadania i to on w tej sytuacji nie podpisze umowy. 

Pani Monika Tryniszewska-Skarżyńska poinformowała, że dziś do północy był termin 

odwołania, więc dyrekcja szpitala nie mogła porozmawiać z wykonawcą, ponieważ nie 

wiadomo było jak się potoczą sprawy. W dniu dzisiejszym odbędą się rozmowy z wykonawcą, 

któremu zostanie przedstawiona cała sytuacja, gdyż dla wykonawcy każdy tydzień też ma 

znaczenie.  

Pan Piotr Czarnecki Wicestarosta Rypiński zapytał Panią Skarbnik, jak ta sytuacja wygląda z 

perspektywy Starostwa Powiatowego? Czy lepiej byłoby, żeby umowa została podpisana jak 

najszybciej, czy dopiero w momencie kiedy szpital będzie wiedział, że otrzyma kredyt? 

Pani Skarbnik odpowiedziała, że powiat powinien mieć przychody ze spłaty pożyczki, bo to 

zapewniłoby środki na spłatę inwestycji. Zarząd Powiatu odroczył termin spłaty pożyczki 

SPZOZ do końca kwietnia br., jeżeli nie zostanie ponownie przedłużony termin spłaty tej 

pożyczki, to stanie się ona wymagalna. Ten termin został ustalony ze szpitalem, ale czy jest to 

realny termin na spłatę? Czy ten termin jest wystarczający? 
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Pan Piotr Czarnecki Wicestarosta Rypiński powiedział, że oczekiwania, żeby zabezpieczyć 

Starostwo, są takie, że szpital musi zintensyfikować działania w taki sposób, aby pozyskać 

kredytowanie. 

Pani Monika Tryniszewska-Skarżyńska powiedziała, że kolejnym krokiem, który szpital 

mógłby wykonać w przypadku nieotrzymania kredytu z BGK, jest kredytowanie w innej 

instytucji finansowej, ale najpierw bardzo prosi o przedstawienie zdania na ten temat. Pani 

Księgowa powołuje się, że inne szpitale korzystają z tej instytucji. 

Pani Skarbnik zapytała: czy szpital już korzystał z takiej formy kredytowania i czy wszystko 

przebiegło prawidłowo? 

Pan Marek Bruzdowicz odpowiedział, że tak. Szpital nie ponosi ryzyka, ponosi je firma, która 

udziela pożyczki. Szpital tylko otrzymuje gotówkę i realizuje spłatę pożyczki. Irytujące jest 

jednak zachowanie banku przez które szpital jest w punkcie wyjścia. Można jeszcze poczekać 

tydzień i złożyć wniosek. Jednak nie można czekać na to kolejne 5 miesięcy, ponieważ 

priorytetem na dzień dzisiejszy jest podpisanie umowy z wykonawcą, aby wykonać zadanie i 

nie stracić pieniędzy.  

Pani Monika Rębacz powiedziała, że wykonano wiele szczegółowych analiz, jednak ciągle jest 

to za mało. 

Pan Marek Bruzdowicz powiedział, że jeżeli mają złożyć realny wniosek to należy wpisać jedną 

realną rzecz, którą można wykonać, zamknięcie oddziału dziecięcego i otwarcie czegoś innego, 

więc pytanie do wszystkich Państwa: czy ten punkt ma być ujęty czy nic nie wpisywać? 

Pani Skarbnik powiedziała, że już rozmawiali kilkukrotnie, że jest to irytujące, ponieważ od 

2019 roku, od momentu, kiedy SPZOZ zaciągnął kredyt i powiat poręczył, nigdy nie spóźnił 

się ze spłatą rat lub odsetek, nawet jeden dzień.  

Pan Marek Bruzdowicz powiedział, że mają jeszcze pomysły, jak poprawić sytuację finansową 

SPZOZ-u, jednak realnie najlepiej jest zamknąć oddział dziecięcy i w ten sposób pozyskać 

2.000.000,00 zł oszczędności.  

Pani Monika  Rębacz powiedziała, że jeszcze jedną bardzo ważną rzeczą jest to, że bank chce 

posiadać analizę  i porównanie się z innymi jednostkami oraz pozyskanie informacji z innych 

szpitali, w jakiej oni są sytuacji, co jest nierealne, ponieważ są to tajne informację, których nie 

można pozyskać.  

Pan Piotr Makowski zapytał, czy szpital dokłada w tym momencie 2.000.000,00 zł do oddziału 

dziecięcego? 

Pan Marek Bruzdowicz odpowiedział, że trochę mniej. 

Pani Monika Kalinowska powiedziała, że strata też jest uzależniona od tego jakie jest 

finansowanie z NFZ, które co roku przelicza kontrakt na podstawie roku poprzedniego, na ten 

moment jest więcej dzieci, więc automatycznie kontrakt powinien być już większy na oddział 

dziecięcy? 

Pan Marek Bruzdowicz powiedział, że jest to automatyczny przelicznik, a istotne jest to, że 

finansowanie oddziałów dziecięcych w Polsce jest nielimitowane. W związku z tym szpital ma 

kontrakt, ale za każdego pacjenta, który jest przyjęty spoza okolic. NFZ szpitalowi płaci z 

lekkim opóźnieniem. 

Pani Skarbnik zapytała: czy wraz ze wzrostem finansowania, wzrośnie wynagrodzenie 

pracowników oddziału? 

Pan Marek Bruzdowicz odpowiedział, że to automatycznie rośnie. Problem jest mocno złożony. 

Problem jest nie tylko finansowy, ale również nie ma pediatrów, co jest główną przyczyną. Są 

trzy oddziały a tylko jeden pediatra. 

Pan Piotr Czarnecki Wicestarosta Rypiński zapytał: jaka jest różnica jeżeli kredytowanie 

zostałoby pozyskane z banku BGK, a innej instytucji finansowej? 

Pani Skarbnik odpowiedziała, że różnica jest nieduża i daje możliwość większej elastyczności. 
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Pani Monika Rębacz powiedziała, że wszędzie jest ten sam Wibor, jednak różnica jest w marży, 

obecnie jest 2,50 marży, a ta instytucja finansowa ma 4,4 marży. Natomiast nie wiadomo ile 

teraz zaproponuje. Prowizja w BGK byłoby to 7.900,00 zł, a w innej instytucji finansowej 

12.000,00 zł, odsetki w BGK to 114.600,00 zł, natomiast w innej 147.000,00 zł. Przy kwocie 

kredytu w wysokości 1.200.000,00 zł, który szpital zaciąga, ale nie musi go spłacić w ciągu 

roku, tylko wnioskuje o przedłużenie o kolejny rok. 

Pani Monika Tryniszewska-Skarżyńska powiedziała, że w tym momencie nie ma problemu, że 

szpital musi znów składać dokumenty, może to odnawiać. Jest to bardziej elastyczne. W tym 

przypadku, jeżeli banki odmawiają, a nie wiadomo jaka będzie sytuacja, to jest o tyle dobrze, 

że gdzieś szpital ma inną opcję. Jest to droższe, jednak to kwestia około 20.000,00 zł. Szpital 

jest w trudnej sytuacji i musi spłacić Starostwu pożyczkę oraz ma kolejne inwestycje. Cały czas 

wpływają pisma od lekarzy z zapotrzebowaniem na sprzęt. Szpital posiada sterylizatornię, która 

jest już stara, a są podpisane umowy z innymi jednostkami oraz kosmetyczkami. Jeżeli sprzęt  

się popsuje to szpital będzie musiał płacić kary, nie mówiąc już o innych urządzeniach lub 

naprawach. 

Pani Monika Kalinowska powiedziała, że w takiej sytuacji nie ma o czym dyskutować, ze 

względu na to, że potrzebne są dodatkowe środki aby móc również zarabiać.  

Pani Monika Rębacz powiedziała, że potrzeb jest bardzo dużo. Od 1 marca br. ruszyła poradnia 

gastroenterologiczna i aby móc wykonywać kolejny zakres w ramach poradni, należy kupić 

odpowiedni sprzęt. Zakup konkretnych sprzętów generuje konkretny przychód.  

Pani Monika Tryniszewska-Skarżyńska powiedziała, że szpital liczy na tę inwestycję dotyczącą 

rozbudowy przychodni, w związku z tym, że aktualnie jest 8.000 pacjentów. Jeżeli przychodnia 

zostanie rozbudowana, możliwe będzie przyjmowanie, aż 4.000 pacjentów więcej. Przychodnia 

będzie w stanie generować większy zysk. W ramach tej inwestycji planowane jest również 

założenie fotowoltaiki, ponieważ będzie to generowało oszczędności. 

Pani Monika Kalinowska zapytała, czy jeżeli tego typu instalacja zostanie zamontowana, to 

kiedy mogłaby funkcjonować?  

Pan Piotr Czarnecki Wicestarosta Rypiński zaproponował przedstawicielom SP ZOZ 

zorganizowanie spotkania dotyczącego tematyki szpitala, na którym zostanie wszystko 

przedstawione i omówione. 

 

Ad. 3 

Pan Krzysztof Cegłowski – Przewodniczący Rady Powiatu powiadomił o dzisiejszym 

spotkaniu Radnych oraz przedstawił porządek obrad na najbliższą sesję Rady Powiatu. 

 

Ad. 4 

 Uchwała Nr 740/2023 Zarządu Powiatu w Rypinie w sprawie przyjęcia sprawozdania 

rocznego z wykonania planu finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Rypinie za 2022 rok. 

Pani Monika Rębacz przedstawiła sprawozdanie SP ZOZ w Rypinie i powiedziała, że SP ZOZ 

w 2022 roku działał w oparciu o plan finansowy w którym wprowadzono zmiany 1 lipca 2022r. 

oraz 1 września 2022 r. Prognozę opierano na podpisanych umowach z Narodowym 

Funduszem Zdrowia oraz na zużywanych materiałach oraz zamawianych usług z 

uwzględnieniem wartości w posiadanych oraz obowiązujących umowach. Wartość 

poniesionych wszystkich kosztów wynosi 64.624.400,68 zł i stanowi dokładnie 102,42% 

zaplanowanych kosztów. Zanotowano znaczny wzrost kosztów dotyczących wynagrodzeń, ale 

głównie odczuwany jest wzrost kosztów przez inflację. Każda nowo podpisywana umowa na 

usługi bądź materiały wynosi zwyżkę wartości średnio między 20-30%. Ostatnie postępowanie 

ofertowe na wystawę gazu medycznego przyniosło rozstrzygnięcie w postaci złożonej oferty 
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podnoszącej cenę o ponad 100%. Wykonanie poszczególnych kosztów względem planu 

finansowego w przypadku amortyzacji wynosi 97,44%, materiałów 89,57%, energii 

elektrycznej i cieplnej 107,09%, usług obcych 108,40%, kosztów wynagrodzeń 102,64%, 

składek ZUS 102,04%, podatków i opłat 96,24% i pozostałych kosztów 83,28%.Koszty 

finansowe wynoszą 338.049,56 zł i stanowią 96,59% zakładanych kosztów, przede wszystkim 

dotyczą odsetek od leasingu finansowego karetki oraz odsetek od kredytu udzielonego. 

Znaczącą kwotę stanowią odsetki naliczone decyzją Zarządu Województwa Kujawsko-

Pomorskiego w związku z rozwiązaniem umowy dotyczącej niezrealizowanego projektu 

„Budowa oddziału Rehabilitacji Kardiologicznej z Przychodnią AOS i POZ oraz modernizacja 

oddziału dziecięcego”, odsetki zostały umorzone, jednak ze względu na konieczność 

przejrzystości sprawozdania, uwzględnione są do kosztów, jak i przychodów. Pozostałe koszty 

operacyjne wynoszą 59.988,97 zł, i stanowią 99,98% zakładanych kosztów. Na te pozycje 

składają się w szczególności koszty przeterminowanych leków, korekty stanów 

magazynowych, korekty sald księgowych oraz zaokrągleń podatku VAT, rozliczenie 

niedoborów inwentaryzacji, likwidacja środków trwałych częściowo zamortyzowanych, 

zapłacone rekompensaty za koszty odzyskiwania należności i opłaty od złożonych pozwów. 

Przychody osiągnięto o wartości 62.495.936,20 zł, co stanowi 107,53% zakładanych 

przychodów. Przychody otrzymywane z NFZ stanowią 107,57%, przychody z pozostałych 

działalności m.in. przychodni medycyny pracy, laboratorium, rtg, zakładu opiekuńczo-

leczniczego osiągnęły poziom 113,35% względem planu finansowego. Usługi niemedyczne 

czyli czynsze, dzierżawy, prosektorium osiągnięto w wysokości 108,67%. Pozostałe przychody 

operacyjne 102,39% na kwotę 2.047.862,52 zł na które składają się m.in. przychody z 

Krajowego Funduszu Szkoleniowego na pokrycie szkoleń pracowników SPZOZ, odpisy 

amortyzacyjne od środków trwałych otrzymywanych w ramach dotacji, fakturowanie kosztów 

energii elektrycznej i mediów, darowizny rzeczowe i finansowe, przychody na sfinansowanie 

dodatków dla kierowników staży lekarskich i zwroty kosztów zatrudnionych pracowników, 

różnice inwentaryzacyjne, sprzedaż środków trwałych. Przychody finansowe osiągnięto w 

wysokości 177.214,11 zł, na ich wielkość składają się stałe odsetki bankowe, odsetki uzyskane 

od przeterminowanych należności oraz umorzone odsetki od niezrealizowanego projektu. Na 

podstawie powyższych danych osiągnięto straty w postaci 2.128.464,48 zł, finalnie strata 

wzrasta o kwotę wyliczenia rezerw z tytułu świadczeń pracowniczych. W roku 2022 kwotę 

rezerw należy zwiększyć o 735.228,23 zł co daje ujemny wynik finansowy w wysokości 

2.863.692,71 zł. Strata ta ulegnie zmniejszeniu o kwotę około 200.000,00 zł, o ile NFZ dokona 

przeliczeń przed upływem terminu rozporządzenia sprawozdania finansowego w roku 2022. 

SP ZOZ nie posiada jednak kapitału zapasowego, który mógłby przeznaczyć na straty. Na 

realizację planu inwestycyjnego wskazuje załącznik nr 1 załączony do sprawozdania, głównym 

zadaniem które przeprowadzone było w roku 2022 jest realizacja modernizacji oddziału 

chirurgii urazowo-ortopedycznej oraz rozbudowa repozytorium usług medycznych i 

modernizacja systemu informatycznego. Z Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 szpital 

otrzymał środki na zakup tomografu komputerowego, rozbudowę instalacji rurociągowej 

doprowadzając nitkę z tlenem do Zakładu Opiekuńczo-Leczniczego i Paliatywnego oraz na 

podniesienie poziomu bezpieczeństwa systemów teleinformatycznych,  otrzymano łącznie 

1.644.611,28 zł, przy niewielkim wkładzie własnym wynoszącym 34.797,00 zł. Łącznie na 

zrealizowane zadania inwestycyjne w 2022 r. uzyskano 3.095.129,06 zł oraz zainwestowano 

614.896,49 zł. 

Po zapoznaniu się z treścią i uzasadnieniem powyższa uchwała została przyjęta jednogłośnie.  
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 Uchwała Nr 741/2023 Zarządu Powiatu w Rypinie w sprawie przyjęcia sprawozdania 

rocznego z wykonania budżetu Powiatu Rypińskiego za 2022 rok wraz z informacją o stanie 

mienia. 
Po zapoznaniu się z treścią i uzasadnieniem powyższa uchwała została przyjęta jednogłośnie.  

 

 Uchwała Nr 742/2023 Zarządu Powiatu w Rypinie w sprawie powołania Komisji 

Konkursowej do oceny merytorycznej ofert i przedłożenia propozycji wyboru ofert, na które 

proponuje się udzielenie dotacji w otwartym konkursie ofert nr 4/2023 na wykonanie zadań 

publicznych Samorządu Powiatu Rypińskiego w 2023 roku w zakresie kultury oraz uchwalenia 

regulaminu jej pracy. 

Po zapoznaniu się z treścią i uzasadnieniem powyższa uchwała została przyjęta jednogłośnie.  

 

 Uchwała Nr 743/2023 Zarządu Powiatu w Rypinie w sprawie unieważnienia otwartego 

konkursu ofert nr 5/2023 na wykonywanie zadań publicznych Samorządu Powiatu Rypińskiego 

w 2023 roku w zakresie ochrony i promocji zdrowia oraz wspierania osób niepełnosprawnych. 

Po zapoznaniu się z treścią i uzasadnieniem powyższa uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

 Uchwała Nr 744/2023 Zarządu Powiatu w Rypinie w sprawie powołania Komisji 

Konkursowej do oceny merytorycznej ofert i przedłożenia propozycji wyboru ofert, na które 

proponuje się udzielenie dotacji w otwartym konkursie ofert nr 6/2023 na wykonanie zadań 

publicznych Samorządu Powiatu Rypińskiego w 2023 roku w zakresie ochrony przyrody, 

edukacji ekologicznej i bezpiecznego wypoczynku nad wodą oraz uchwalenia regulaminu jej 

pracy. 
Po zapoznaniu się z treścią i uzasadnieniem powyższa uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

 Uchwała Nr 745/2023 Zarządu Powiatu w Rypinie w sprawie: zatwierdzenia trybu, 

projektu ogłoszenia o zamówieniu i specyfikacji warunków zamówienia w postępowaniu o 

udzielenie zamówienia publicznego na przebudowę podjazdu dla niepełnosprawnych, 

zewnętrznych schodów i ciągów komunikacyjnych przy wejściu głównym i bocznym budynku 

Starostwa Powiatowego w Rypinie. 

Po zapoznaniu się z treścią i uzasadnieniem powyższa uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 5 

Zarząd Powiatu na posiedzeniu rozpatrzył następujące wnioski i prośby mieszkańców: 

1. Firma WIKSBUD proponuje ustalenie kolejnego terminu spotkania w sprawie mediacji.  

Pani Sekretarz powiadomiła, że po rozmowie Starosty z Panią Mecenas ustalono, że do firmy 

zostanie wysłane pismo Zarządu Powiatu z propozycją terminu kolejnego spotkania w ramach 

mediacji na dzień 7 lub 12 kwietnia br. wraz z prośbą o przesunięcie mediacji na późniejszy 

termin, w związku z aktualną sytuacją organizacyjną Starostwa Powiatowego w Rypinie 

wynikającej z faktu, iż w dniu 17 marca 2023 r. doszło do zawieszenia Starosty Rypińskiego z 

wykonywanych przez niego funkcji. Na chwilę obecną Zarząd Powiatu w Rypinie koncentruje 

się na wypracowaniu zasad funkcjonowania jednostki w owej sytuacji i ustalenia toku dalszego 

działania, także w odniesieniu do mediacji. Wobec bieżących problemów Zarząd Powiatu 

potrzebuje więcej czasu na przygotowanie propozycji negocjacyjnych możliwych do 

przedstawienia na najbliższym spotkaniu. 

Pan Paweł Sobierajski powiedział, że na posiedzeniu Zarządu Powiatu powinna zostać 

wypracowana strategia negocjacyjna, na potrzeby negocjacji z firmą WIKSBUD. 
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Pan Piotr Czarnecki Wicestarosta poinformował, iż odbyło się spotkanie z Panią Skarbnik oraz 

Panią Sekretarz i wspólnie ustalono, że wszystkie tematy, które mogą zaczekać na powrót 

Starosty to będą czekały. 

 

2. Przedsiębiorstwo Budowlane KOM-BUD sp. z o.o. z/s w Brodnicy zwraca się z prośbą o 

wyrażenie zgody na dokonanie przelewu wierzytelności o zapłatę wynagrodzenia za wykonanie 

robót budowlanych na przedmiot umowy zawartej dnia 10 lutego 2023 roku, na Bank 

Spółdzielczy w Brodnicy.  

Pan Piotr Czarnecki Wicestarosta Rypiński poinformował, iż odbyło się spotkanie na ten temat 

z Panią Mecenas, Panią Skarbnik oraz Panią Dorotą Rumińską i wspólnie stwierdzono, iż 

najlepszą opcją będzie, jeżeli Zarząd Powiatu nie wyrazi zgody.  

Zarząd Powiatu nie wyraził zgody na dokonanie cesji wierzytelności o zapłatę wynagrodzenia 

za wykonanie robót budowlanych. 

 

3. Pan Wojciech Klonowski – Kierownik Oddziału Rehabilitacyjnego zwraca się z prośbą o 

pomoc w zakupie wyposażenia rehabilitacyjnego w kwocie 100.000,00 zł. 

Zarząd Powiatu negatywnie rozpatrzył ww. pismo, ze względu na aktualną trudną sytuację 

finansową Powiatu Rypińskiego. 

 

4. Wójt Gminy Rogowo informuje o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego nad Jeziorem Żalskim Dużym w 

obrębie ewidencyjnym Ruda, Gmina Rogowo. 

Zarząd Powiatu zapoznał się z ww. pismem. 

 

5. Warsztat Terapii Zajęciowej „NADZIEJA” LKP w Rypinie zwraca się z prośbą o wsparcie 

finansowe w opłaceniu 4-dniowej wycieczki na trasie Kazimierz Dolny – Sandomierz – 

Nałęczów – Puławy. 

Zarząd Powiatu negatywnie rozpatrzył ww. pismo, ze względu na aktualną trudną sytuację 

finansową Powiatu Rypińskiego 

 

6. Starostwo Powiatowe w Rypinie przystępuje do kolejnej czynności w ramach przetargu na 

wyłonienie dostawcy prądu dla jednostek w 2023 r. Rypińska Grupa Zakupowa oraz Pomorska 

Grupa Konsultingowa, z którą do tej pory Starostwo współpracowało przesyła dokumenty m.in. 

pełnomocnictwo dla Gminy Miasta Rypin, aneks do umowy z Pomorską Grupą Konsultingową 

oraz aneks do porozumienia z Gminą Rypin. Dokumenty te formalizują przetarg, który miałby 

się odbyć jeszcze w tym roku na wyłonienie wykonawcy. 

Zarząd Powiatu zapoznał się z ww. informacjami. 

 

7. Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki Pani Barbara Nowakowska wnioskuje o 

zakup aparatu telefonu komórkowego wraz z abonamentem do obsługi Rady Powiatu oraz 

Zarządu Powiatu w Rypinie. 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył ww. wniosek. 

 

 

 

Ad. 6  

Wicestarosta Rypiński Piotr Czarnecki podziękował za udział w posiedzeniu. W 

związku z wyczerpaniem porządku obrad Wicestarosta Rypiński Piotr Czarnecki zamknął o 
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godz. 10:10 posiedzenie Zarządu Powiatu w Rypinie w dniu 22 marca 2023 r. Na tym protokół 

zakończono i podpisano. 

 

Wicestarosta Rypiński 

 

     Piotr Czarnecki 
Protokołowała  

Magdalena Smólczyńska 


